
Protokół nr XXVI/2020 

z Sesji Rady Miejskiej w Mogielnicy  

z dnia 15 maja 2020  

 

 

Obrady rozpoczęto 15 maja 2020 o godz. 09: 00, a zakończono o godz. tego samego dnia. 

 

 

1. Otwarcie. Stwierdzenie kworum. 

 

Przewodniczący Rady Grzegorz Michalski otwierając obrady XXVI Sesji zdalnej Rady Miejskiej 

powitał, Burmistrza Gminy i Miasta w Mogielnicy, obecnych radnych, pracownika urzędu oraz 

wszystkich oglądających transmisje. 
 
2. Powołanie Sekretarza obrad. 

 
 
Głosowano w sprawie powołania Sekretarza obrad. Został zgłoszona radna Irena Bogdan, która 
wyraziła zgodę.  
 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 
 
Wyniki imienne: 
ZA (11) 
Irena Bogdan, Halina Budzik, Stanisław Kępka, Agnieszka Malinowska, Wiesław Małek, Jan Marciniak, 
Jerzy Marczak, Grzegorz Michalski, Piotr Nejman, Bogdan Sawicki , Włodzimierz Wasiak 
NIEOBECNI (4) 
Sławomir Baran, Adam Jagieliński, Edward Kieszek, Piotr Radecki  
 
 
3. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy i Miasta 
Mogielnica na lata 2020 - 2027 
 
Przewodniczący rady Grzegorz Michalski odczytał projekt w/w uchwały wraz z jej uzasadnieniem.  
 
Głosowano w sprawie: podjęcia uchwały w sprawie zmiany uchwały Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Gminy i Miasta Mogielnica na lata 2020 - 2027.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 
 
Wyniki imienne: 
ZA (11) 
Irena Bogdan, Halina Budzik, Stanisław Kępka, Agnieszka Malinowska, Wiesław Małek, Jan Marciniak, 
Jerzy Marczak, Grzegorz Michalski, Piotr Nejman, Bogdan Sawicki , Włodzimierz Wasiak 
NIEOBECNI (4) 
Sławomir Baran, Adam Jagieliński, Edward Kieszek, Piotr Radecki  



 
 
4. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2020 r. 
 
Przewodniczący rady Grzegorz Michalski odczytał projekt w/w uchwały wraz z jej uzasadnieniem. 
 
Głos zabrał Burmistrz mówiąc, że koszty utrzymania oświaty zwiększają się poprzez wzrost 
wynagrodzeń nauczycieli. W związku z tym w gminie Mogielnica i wielu innych gminach w Polsce 
przeliczono, że liczba uczniów w danej gminie w szkołach spadła, przez co zmniejszane są subwencje, 
zatem gminy muszą jeszcze więcej środków własnych dokładać do oświaty. W związku z nauczaniem 
zdalnym podjęte zostały działania zobowiązujące dyrektorów do składania sprawozdań na temat 
bezpośredniego kontaktu z uczniem. W telewizji ogłoszono również, że dodatkowe środki pójdą na 
wyposażenie szkół. Gminy nie mają środków, aby kupować komputery, ponieważ dokładają do pensji 
nauczycieli. Dziękuje firmie Gaz-System, która przekazała na rzecz gminy 30 000 zł na zakup 
komputerów. Chciałem podziękować pani dyrektor Małgorzacie Tabor za to, że jej projekt złożony na 
konkurs „Fundusz Naturalnej Energii został zaakceptowany i szkoła, mam nadzieję, że go zrealizuję. 
Postawa dyrektora pokazuje, że są środki, które można pozyskać z zewnątrz. Proszę państwa 
uzupełniamy dzisiaj środki na przebudowę chodnika w Stegnach. Z Ministerstwa zmniejszane są 
udziały w PIT przekazywane do gminy.  W tym roku zaplanowane zostały dochody na poziomie ok 6,5 
milionów. W marcu otrzymaliśmy już o ok. 13% mniej a w kwietniu o ok 38% niż było zaplanowane. 
Co oznacza, że Państwo nie przekazuje wystarczających środków. Gminy takie jak Mogielnica będą 
miały problemy z realizacją bieżącego utrzymania, dlatego inwestycje mogą być wstrzymane. Decyzję 
o rozpisaniu przetargów podejmę po wykonaniu budżetu za pierwsze półrocze, czyli to będzie na 
poziomie połowy sierpnia.  Obserwować będę dynamikę dochodów, jakie środki będą wpływały do 
budżetu gminy i wtedy dopiero podejmę decyzję. Nie mogę rozpisać zadań inwestycyjnych a 
następnie na koniec roku czy w drugiej połowie roku zaciągać kredyt na utrzymanie bieżące. Do tego 
prowadzi nas obecna polityka państwa. Dziękuję  
 
Głosowano w sprawie: podjęcia uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2020 r. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 
 
Wyniki imienne: 
ZA (11) 
Irena Bogdan, Halina Budzik, Stanisław Kępka, Agnieszka Malinowska, Wiesław Małek, Jan Marciniak, 
Jerzy Marczak, Grzegorz Michalski, Piotr Nejman, Bogdan Sawicki , Włodzimierz Wasiak 
NIEOBECNI (4) 
Sławomir Baran, Adam Jagieliński, Edward Kieszek, Piotr Radecki  
 
 
5. Podjęcie uchwały w sprawie likwidacji Zespołu Publicznej Szkoły Podstawowej i Publicznego 
Przedszkola w Brzostowcu i utworzenia Filii Szkoły Podstawowej w Brzostowcu Publicznej Szkoły 
Podstawowej nr 1 z Oddziałami Dwujęzycznymi w Mogielnicy z klasami I-III. 
 
Przewodniczący rady Grzegorz Michalski odczytał projekt w/w uchwały wraz z jej uzasadnieniem. 
 
 
Głosowano w sprawie: podjęcia uchwały w sprawie likwidacji Zespołu Publicznej Szkoły 
Podstawowej i Publicznego Przedszkola w Brzostowcu i utworzenia Filii Szkoły Podstawowej w 
Brzostowcu Publicznej Szkoły Podstawowej nr 1 z Oddziałami Dwujęzycznymi w Mogielnicy z 
klasami I-III.  



 
Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 
 
Wyniki imienne: 
ZA (11) 
Irena Bogdan, Halina Budzik, Stanisław Kępka, Agnieszka Malinowska, Wiesław Małek, Jan Marciniak, 
Jerzy Marczak, Grzegorz Michalski, Piotr Nejman, Bogdan Sawicki , Włodzimierz Wasiak 
NIEOBECNI (4) 
Sławomir Baran, Adam Jagieliński, Edward Kieszek, Piotr Radecki  
 
 
6. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego obszaru położonego na fragmentach sołectw Kozietuły Nowe i 
Kozietuły w gminie Mogielnica 
 
Przewodniczący rady Grzegorz Michalski odczytał projekt w/w uchwały wraz z jej uzasadnieniem. 
 
 
Głosowano w sprawie: podjęcia uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obszaru położonego na fragmentach 
sołectw Kozietuły Nowe i Kozietuły w gminie Mogielnica.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 
 
Wyniki imienne: 
ZA (11) 
Irena Bogdan, Halina Budzik, Stanisław Kępka, Agnieszka Malinowska, Wiesław Małek, Jan Marciniak, 
Jerzy Marczak, Grzegorz Michalski, Piotr Nejman, Bogdan Sawicki , Włodzimierz Wasiak 
NIEOBECNI (4) 
Sławomir Baran, Adam Jagieliński, Edward Kieszek, Piotr Radecki  
 
 
 
7. Podjęcie uchwały w sprawie powołania Rady Społecznej przy Samodzielnym Publicznym 
Zakładzie Opieki Zdrowotnej w Mogielnicy. 
 
Przewodniczący rady Grzegorz Michalski odczytał projekt w/w uchwały wraz z jej uzasadnieniem. 
 
Głosowano w sprawie: podjęcia uchwały w sprawie powołania Rady Społecznej przy Samodzielnym 
Publicznym Zakładzie Opieki Zdrowotnej w Mogielnicy..  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 
 
Wyniki imienne: 
ZA (11) 
Irena Bogdan, Halina Budzik, Stanisław Kępka, Agnieszka Malinowska, Wiesław Małek, Jan Marciniak, 
Jerzy Marczak, Grzegorz Michalski, Piotr Nejman, Bogdan Sawicki , Włodzimierz Wasiak 
NIEOBECNI (4) 
Sławomir Baran, Adam Jagieliński, Edward Kieszek, Piotr Radecki  



 
 
8. Podjęcie uchwały w sprawie sprzedaży lokalu mieszkalnego nr 8 w Mogielnicy, przy ul. 
Warszawskiej 9, wraz z częścią wspólną działki 4308/1 będącej własnością Gminy. 
 
Przewodniczący rady Grzegorz Michalski odczytał projekt w/w uchwały wraz z jej uzasadnieniem. 
 
Głosowano w sprawie: podjęcia uchwały w sprawie sprzedaży lokalu mieszkalnego nr 8 w 
Mogielnicy, przy ul. Warszawskiej 9, wraz z częścią wspólną działki 4308/1 będącej własnością 
Gminy. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 
 
Wyniki imienne: 
ZA (11) 
Irena Bogdan, Halina Budzik, Stanisław Kępka, Agnieszka Malinowska, Wiesław Małek, Jan Marciniak, 
Jerzy Marczak, Grzegorz Michalski, Piotr Nejman, Bogdan Sawicki , Włodzimierz Wasiak 
NIEOBECNI (4) 
Sławomir Baran, Adam Jagieliński, Edward Kieszek, Piotr Radecki  
 
 
9. Podjęcie Uchwały wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości gminnej. 
 
Przewodniczący rady Grzegorz Michalski odczytał projekt w/w uchwały. 
 
Głosowano w sprawie: podjęcia Uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości 
gminnej.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 
 
Wyniki imienne: 
ZA (11) 
Irena Bogdan, Halina Budzik, Stanisław Kępka, Agnieszka Malinowska, Wiesław Małek, Jan Marciniak, 
Jerzy Marczak, Grzegorz Michalski, Piotr Nejman, Bogdan Sawicki , Włodzimierz Wasiak 
NIEOBECNI (4) 
Sławomir Baran, Adam Jagieliński, Edward Kieszek, Piotr Radecki  
 
 
10. Sprawy bieżące, interpelacje radnych. 
 
Przewodniczący przedstawił Sprawozdanie GOPS oraz ocena zasobów pomocy społecznej za 2019 r 
jak również Sprawozdanie z realizacji rocznego programu współpracy Gminy i Miasta Mogielnica z 
organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku 
publicznego na 2019 rok. Poinformował, że sprawozdania są dostępne na stronie biuletynu informacji 
publicznej gminy Mogielnica. 
 
 
 
 



 
11. Sprawy mieszkańców. 
 
 
Głos zabrał radny Jerzy Marczak nakreślając problem z małą ilości wody w studniach na wsi Kozietuły. 
Zwrócił się również z pytaniem, kiedy w/w wsi będzie wybudowany wodociąg.  

Głos zabrał Przewodniczący Rady Miejskiej mówiąc, że spawa wodociągu we wsi Kozietuły jest bardzo 
ważna. Będziemy dążyli, aby ta inwestycja została jak najszybciej zrealizowana. Jednak na chwilę 
obecną nie posiadamy środków finansowych na tą inwestycję. 

Głos zabrał Burmistrz mówiąc, że każde zadanie inwestycyjne chcemy zrealizować. Jednak nie 
posiadając odpowiednich środków finansowych nie jesteśmy w stanie tego zrobić. Koszty utrzymania 
oświaty są z roku na rok coraz większe. Gmina nie dostaje odpowiednich środków na jej utrzymanie. 
Jeśli będą nam one zapewnione to inwestycję, które zostały odłożone zaczną być realizowane. 
 
 
 
12. Zakończenie obrad. 
 
 
Przewodniczący zakończył posiedzenie XXVI Sesję Rady Miejskiej w Mogielnicy. 

 

 

 Protokółowała    Sekretarz obrad               Przewodniczący rady 

Natalia Wasiak   Irena Bogdan                 Grzegorz Michalski 

 

 


